
Groenlinks Venlo 
 

 

Art. 45 vragen inzake toename aantal klanten voedselbank 

22 mei 2022 

 

 

Geacht college, 

 

 

Onlangs bleek uit het artikel Kopzorgen bij voedselbank door 'enorme stijging' aantal klanten 

uit De Limburger dat de voedselbank in Venlo zich in een penibele situatie bevindt. Er wordt 

vermeld dat er sprake is van een intakewachtlijst van dertig mensen en dat het totale aantal 

gezinnen richting de vierhonderd gaat. Door deze ontwikkelingen heeft de voedselbank 

moeite met voldoen aan de nodige capaciteit met betrekking tot zowel vrijwilligers als 

voedsel. 

 

Vragen aan het college: 

1. Bent u bekend met de situatie bij de Venlose voedselbank? 

2. Heeft u al contact gehad met de voedselbank over deze ontwikkelingen? 

3. Bent u het ermee eens dat de gemeente een verantwoordelijkheid heeft in het 

voorzien van een oplossing voor de huidige situatie? 

4. Bent u bereid om in samenwerking met de voedselbank naar oplossingen te kijken? 

 

 

Namens de fractie GroenLinks, 

 

 

Jade Joosten 


